
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 732
Ministeren bedes opgøre, hvor meget Aalborg Portland skulle have betalt ekstra om året 
i skatter, hvis virksomheden ikke var omfattet af den rabat, som det nye CO2-afgiftsystem 
tildeler virksomheder, der arbejder med ”mineralogiske processer”. Beløbet bedes opgø-
res fordelt pr. medarbejder, idet spørgeren bemærker, at Aalborg Portland oplyser på sin 
hjemmeside, at virksomheden beskæftiger 335 medarbejdere i Danmark.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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